
)'llaziv sjednice: 2. sjednica Upravnoga vijeca Agencije za strukovno obrazovanje i obrazovanje 
~draslih 

VRSTA DOKUMENTA 
VRIJEME MJESTO ODRZAV ANJA 

ODRZAVANJA 
Agencija za strukovno 

ZAPISNIK 
18. lipnja 2019. s obrazovanje i obrazovanje 

pocetkom u 9:00 sati odraslih, 
Zagreb, Amruseva 4 

SJEDNICU SAZV AO: Ivan Simunic, predsjednik UV-a 

VRSTA SJEDNICE: 2. sjednica Upravnoga vijeca Agencije za strukovno 
obrazovanje i obrazovanje odraslih 

PREDSJEDATELJ: Ivan Simunic 

ZAPISNICARKA: Suzana Paponja 

NAZOCNI: 

Ivan Simunic Mile Zivcic, prof., v. d. ravnate1ja 

dr. sc. Marko Kosicek Suzana Paponja, prof., nacelnica Ureda ravnate1ja 

dr. sc. Valentina Kirinic 

Andreja Uroic Landekic 

Anita Tomic 

NISU NAZOCNI: 

Prije prelaska na radni dio sjednice, gosp. Simunic, predsjednik UV -a, pozdravio je c1anove 
UV -a i ostale nazocne te svima za.Zelio uspjesan rad. Zamolio je c1anove da do kraja sjednice 
popune Izjavu o postojanju/nepostojanju sukoba interesa (vezano uz javnu nabavu) te 
sug1asnost da se, za potrebe izradbe Zapisnika, sjednice snimaju, sto su c1anovi UV -a odobrili. 

PRIJEDLOG DNEVNOGA REDA: 

1. Usvajanje Zapisnika s I. (konstituirajuce) sjednice UV -a ASOO-a 
2. Usvajanje Financijskoga plana Agencije za razdoblje 2019.- 2021. 
3. Usvajanje Plana nabave Agencije za 2019. godinu 
4. Davanje suglasnosti na Godisnji plan rada za 2019. godinu 
5. Usvajanje Godisnjega izvjesca o radu za 2018. godinu 
6. Razno. 

Upravno vijece je jednoglasno usvojilo prijedlog dnevnoga reda. 
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TOCKA DNEVNOGA REDA UVODNICARIKA 

I. Usvajanje Zapisnika s I. (konstituirajuce) sjednice UV- -
a ASOO-a Ivan Simunic, predsjednik UV -a 

RASPRAVA Nije bilo rasprave. 

ZAKLJUCCJ Upravno vijece je jednoglasno usvojilo zapisnik s 1. (konstituirajuce) sjednice 
UV-a. 

TOCKA DNEVNOGA REDA UVODNICARIKA 

2. Usvajanje Financijskoga plana Agencije za razdoblje 2019. 
-2021. 

Ivan Simunic, predsjednik UV
a, i Mile ZivCic, v. d. ravnatelja 

RASPRAVA Gosp. Zivcic je u uvodu napomenuo da se, kako Agencija od rujna 2018. nije 
imala imenovano novo Upravno vijece, kasni s usvajanjem nekih dokumenata, 
medu kojima sui ovi o kojima se danas raspravlja. 

Drzavni proracun diktira aktivnosti i Financijski plan je napravljen sukladno 
proracunu (u prosincu 2018. ), a UV ga zapravo samo potvrduje. 

U MZO je, uz prijedlog proracuna za ovu godinu, dostavljen Plan i njegovo 
obrazlozenje. 

Na upit da se dadne omjer sredstava iz EU fondova i Proracuna koji pristize u 
Agenciju (odnosno izvori financiranja), gosp. Zivcic pojasnjava da je u 2018. 
godini vecina sredstava trosena iz izvora 561 i 12 (EU sredstva). 

Slicno je is 2019. godinom, gdje oko 70% troskova Agencije dolazi iz sredstava 
EU fondova. Vise od polovice Agencije ( odjel DEFCO. 83 djelatnika) prima 
placu preko EU fondova (85 % sredstava je tehnicka pomoc - ESF), a desetak 
djelatnika je zaposleno preko razlicitih projekata i za njih placa dolazi preko EU 
fondova. 

Trenutacno se u Agenciji provode cetiri velika projekta, cija vrijednost je oko 300 
milijuna kuna. Kako se veci dio novea potrosi na nabave proizvoda i usluga, na taj se 
naCin novae ponovno vraca u DP, jer placamo PDV od 25 %. Tako Ageneija zapravo u 
Proracun vrati novae dan za njezin rad (na svaku danu kunu, vrate se u Proracun oko 
cetiri kune ). 

ZAKLJUCCI Upravno vijece je jednoglasno usvojilo Financijski plan Agencije za razdoblje 
2019. - 2021. 

TOCKA DNEVNOGA REDA 
UVODNICARIKA 

3. Usvajanje Plana nabave Agencije za 2019. godinu Ivan Simunic, predsjednik UV
a, i Mile ZivCic, v. d. ravnatelja 

RASPRA VA Plan nabave je trebao biti usvojen pocetkom godine. Sukladno zakonima i 
rokovima za planirane aktivnosti, izvrsena je nabava za pojedine stavke. Ondje 
gdje je trebala suglasnost UV-a (za iznose vece od 400.000 kuna), a kako 
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Upravno vijece nije bilo imenovano, suglasnost je dalo Ministarstvo znanosti i 
obrazovanja (koje daje suglasnost na iznose vece od milijun kuna). 

ZAKLJUCCI Upravno vijece je jednoglasno usvojilo Plan nabave Agencije za 2019. godinu. 

TOCKA DNEVNOGA REDA UVODNICARIKA 

4. Daval\ie suglasnosti na Godisnji plan rada za 2019. 
godinu 

Ivan Simunic, predsjednik UV
a, i Mile ZivCic, v. d. ravnatelja 

RASPRAVA Gosp. Simunic je konstatirao da su svim clanovima uv -a poslani materijali prije 
sjednice ta da je gda Uroic Landekic na ovaj dokument dala komentare u samome 
tekstu. Predla.Ze da se za dokumente sljedecih sjednice komentari salju na sve 
clanove UV -a te gosp. Zivcica i Ured (Reply All), ako bi se tra.Zilo neko 
pojasnjenje, a sve u svrhu boljega funkcioniranja i operativnijega rada. 
Potom je gosp. Zivcic dao uvod vezan uz tocke 4. i 5. (objedinjeno), naslanjajuci 
se na poslove koje je Agencija odradila u prosloj, a nastavljaju se iii se ocekuje 
nastavak u ovoj godini (pojedini projekti), radi upoznavanja novoga Upravnoga 
vijeca i dobivanja sire slike o poslovima Agencije. 
Naveo je na temelju koji zakona i propisa radi Agencija, osvrnuo se na 
organizacijsku strukturu te pojasnio zasto je u rujnu 2017. g. donesen novi 
Pravilnik o unutanifem ustrojstvu i sistematizaciji radnih mjesta (radi bolje 
organiziranosti i iskoristavanja kapaciteta, odjeli su okupljeni oko zajednickih 
aktivnosti), o broju zaposlenih u Agenciji (krajem 2018. bila su zaposlena !53 
djelatnika) te da broj raste iz godine u godinu (posebice u Organizacijskoj jedinici 
za provedbu strukturnih instrumenata Europske unije - DEFCO), da najveCi dio 
sredstava sto ih Agencija trosi dolazi iz EU fondova (preko projekata). Dao je pregled 
strucnih usavrsavanja za strukovne nastavnike i andragoske djelatnike, s posebnim 
osvrtom na odrfuvanje Dana strukovnih nastavniko (u 2018. DSN je odrzan dva puta 
- u ozujku i listopadu, a u ovoj se godini planira odrfuti u listopadu), provedbu 
programa Curriculum globAL£ (cetiri ciklusa), odrzavanje Konferencije za ravnatelje 
strukovnih skola (teme su bile proces samovtjednovanja i novi model na(jecanja) te 
Medunarodni andragoski simpozij. Sva ova dogadanja su hila besplatna za sudionike 
(uz placeni smjestaj, prijevoz i prehranu), a financirani su iz projekata Modernizacija 
sustava strucnog usavrsavanja nastavniko strukovnih predmeta i Promocija 
cjelozivotnog ucenja. 

Na upit koje su teme bile obradene na DSN-ima, jesu li bile tematske, 
odgovoreno je da su hila plenarna predavanja prvi i treci dan, a drugoga dana 
radionice sa sektorskim temama (usporedno, svaki sektor posebno). 

Vezano uz odrzavanje Konferencije za ravnatelje, prijedlog je da se na tu 
Konferenciju pozovu i osnivaci Skola. 

Naglasak je stavljen i na samovrjednovanje, tako da je organiziran velik broj 
radionica (kao potpora skolama u tome procesu). 

Upravno vijece je predlof.ilo 
samovrjednovanja. 

odrzavanje sjednice samo s temom 

Gosp. Zivcic je dao i pregled poslova sto ih Agencija obavlja temeljem propisa -
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strucni ispiti, napredovanja nastavnika, stru~no-pedagoski nadzori (u strukovnim 
skolama i ustanovama za obrazovanje odraslih - gdje je naglasio da se u strucno
-pedagoske, odnosno savjetodavne posjete gotovo iskljucivo ide po podnescimal 
prijavama, bez obzira na napravljeni plan jer je Agencija ogranicena kapacitetima) 
izdavanje misljenja na programe obrazovanja odraslih u 2018. (192 ustanove 
poslale su 779 zahtjeva za izdavanje misljenja na 1532 programa), provedba i 
koordinacija polaganja pomocnickih ispita (temeljem Zakona o obrtu) te 
priznavanje inozemnih obrazovnih kvalifikacija (u 2018. zaprimljeno 1327 
zahtjeva). 

Gda Uroic Landekic smatra da su nadzori itekako vazni te hi se savjetnici 
Agencije morali viSe angazirat~ buduCi da se time dobiva povratna informacija 
o nastavnicima, o skoli iii ustanovi. Dakle, pojacati nadzore! 

Osvrnuo se i na natjecanja koja su u 2018. provedena po starome, a u 2019. su 
provedena po novome modelu natjecanja pod nazivom WorldSkills Croatia. 

Gosp. Zivcic je upoznao clanove UV -a o zastoju u odobravanju vaznoga projekta 
Osiguravanje kvalitete u obrazovanju odraslih (u okviru kojega bi se trebalo 
provesti i najvece globalno istrativanje kompetencija odraslih- PIAAC), koji stoji 
u MRMS-u vee duze vrijeme. Ako ne bude odobren projekt, nece se moci obaviti 
istrazivanje, a sljedece takvo je planirano za 10 godina. 

Vezano uz razvoj strukovnih kurikuluma, standarda zanimanja i standarda 
kvalifikacija, navedeno je da ce se u okviru projekta Modernizacija sustava 
strukovnog obrazovanja i osposobljavarlja (vrijednog 233 milijuna kuna) u ovoj 
godini razviti standardi zanimanja i kvalifikacija, a potom i kurikulumi, formiran 
je dio sektorskih i posektorskih skupina, a uskoro ce biti oformljene i radne 
skupine - jaca aktivnost se ocekuje u drugoj polovici godine. Za sve clanove 
skupina raspisuju se javni pozivi. 

Clanovi UV-a su izrazili zelju da se na jednoj od sljedecih sjednica razgovara i o 
temi pracenja ucenika nakon zavrsenoga obrazovanja, do kada bi trebala biti 
zavrsena dva instrumenta za pracenje. 

U Godisnji plan za 2019. je unesen veCi dio ispravaka vezan uz dobivene 
komentare i sugestije, a za nekeje gosp. Zivcic dao dodatno pojasnjenje. 

Nakon sto se unesu sve sugestije, dokument lektorirati i poslati u MZO na 
suglasnost. 

ZAKLJUCCI Upravno vijece je dalo snglasnost da se Godisnji plan rada za 2019. uputi MZO
u na suglasnost prije njegova usvajanja na UV-u. 

TOCKA DNEVNOGA REDA UVODNICARIKA 

5. Usvajanje Godisnjega izvjesca o radu za 2018. godinu Ivan Simunic, predsjednik UV
a, i Mile Zivcic, v. d. ravnatelja 

RASPRA VA Dana su pojasnjenja za pojedine komentare i sugestije dostavljene elektronickim 
putem. U Godisnje izvjesce za 2018. godinu unesen je dio ispravaka. Zakljuceno 
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je da se unesu dogovorene izmjene (preformuliranje recenice vezane uz 
aplikaciju, prebacivanje tablice iz teksta u prilog, umjesto mjerljivih podataka na 
kraju poglavlja staviti samo sa.Zetak). 
Nakon unosa, Godisnje izvjesce se salje MZO-u. 

ZAKLJUCCI Upravno vijece je jednoglasno usvojilo Godisnje izvjesce za 2018. godinu. 

6. Razno 

RASPRAVA 

TOCKA DNEVNOGA REDA UVODNICARIKA 

Dogovoreno je da se odrzi elektronicka sjednica UV -a po dobivanju 
suglasnosti MZO-a na Godisnji plan rada za 2019., ada se planira 
odrzavanje sjednice (cim se pripreme materijali) s tockama dnevnoga reda 
samovrjednovanje i izvjdce o pracenju ucenika nakon zavrsetka 
obrazovanja. 

Sjednica UV-a je zavrsila u 11:20 sati. 

KLASA: 023-08/19-03/01 
URBROJ: 332-01-00/2-19-04 

t,apisnik sastavila , 1 

;/l;,"p;lil /II /fcl;wiL.;C; 
Suzana Paponja{ p~of: 

Nadnevak potpisivanja 
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